
  

 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Seniorhus Odense 

Onsdag, den 26. august 2015  

Christine Greisen bød velkommen til mødet og foreslog Birthe Bjerre som dirigent. Bestyrelsen godkendte 
forslaget. 
 
 
Pkt. a  Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
Pkt. b  Godkendelse af referat fra seneste møde 
Referatet blev godkendt. 
 
 
Pkt. c  Til orientering 
Formanden, Christine Greisen: 
Seniorhuset er blevet inviteret til møde om Havne-/citybussen, som snart kommer til at køre hertil.  
CG takkede alle for en stor indsats i forbindelse med HCA Festivals. 
 
Medlemmer af bestyrelsen: 
Intet. 
 
Sekretariatet, Erik Broby: 

 Hanc-projektet. Der har været afholdt et møde med rådmand Per Berga og dir. i ÆHF Helene 
Bækmark. Begge synes, vores idé til et fitnessrum i hal 6 lød spændende. Det er aftalt, HB skal 
undersøge lokale-mulighederne. Næste step er, at få bygningssagkyndige til at vurdere bygningen 
og behovet for renovering. Samtidig hermed kan der arbejdes med organiseringen af såvel frivillige 
som af professionelle. Sideløbende skal indholdsdelen beskrives. 

 Ventilation i cafékøkkenet. Ventilationen er nu etableret og er under indkøring. Rummet på reposen 
er ikke bygget færdigt endnu, men ”de flittige hænder” arbejder på det. 

 Energirenovering. I løbet af sommeren er der foretaget forskellige forbedringer på bygningen. Der er 
hulmurisoleret, vinduer/døre i kælder er udskiftet, og der er foretaget justering af 
ventilationsanlægget omkring Slyngelstuen og datastuerne. 

 Scenebelysningen er bestilt. 

 Der afholdes SENIORINFO-møde onsdag 2. sept. Gode muligheder for at præsentere foreningerne. 

 Filmoptagelse. Der skal fremstilles en film til brug for undervisning i Ældre- og 
Handicapforvaltningen. Seniorhuset skal danne rammen om nogle af optagelserne, som finder sted 
først i næste måned. 

 Julebuffet. Det er besluttet at cafeen tilbyder julebuffet i Hal 2 5 dage før jul. Datoerne er: mandag 
30. november, tirsdag   8. december, torsdag 10. december, onsdag 16. december og fredag 18. 
december. Alle dage fra kl. 11.30 til 14. Pris 100 kr. Disse datoer er der buffet. Alle andre dage 
tilbyder cafeen smørrebrød. Billetter kan købes i cafeen fra først i september. 

 
 
Udvalgene 
Kunstudvalget, Erik Fangel: der er fernisering torsdag, den 27. september. 
Onsdagsdans: er godt i gang. 
Søndagscafeen, Kirsten Lindstrøm: søndagscafeen starter nu, førstkommende søndag. 

 
 
 

Pkt. e Nedsættelse af arbejdsgrupper – jv. Beslutning på seneste møde. 
  
Arbejdsgruppe 

Fornyelse af Salen 
Lizzie Roll, Lene Brodersen, Erik Fangel og ?  
 

 



 
 
 
Arbejdsgruppe 

Sponsorer 
Poul Bossow, Leif Grosen,  
Erik Broby og Bent Erik Johansen 
 
 

 

Arbejdsgruppe 

Flygtninge/indvandrere 
Christine Greisen, Birthe Bjerre,  
Nina Breilich og Kirsten Svendsen 

 
 

 

På næste møde melder grupperne tilbage med status og tidsplan for gruppens arbejde. 
!!! Det er de personer, hvis navn er understreget, indkalder til 1. møde i gruppen. 
 
 
 
Pkt. f Evaluering af HCA Festivals  
 
Medlemmer af bestyrelsen, som var med i Vintapperstræde, gav udtryk for tanker og ideer. Synspunkterne 
vil indgå i den videre proces, og aftalen er, at bestyrelsen vil få forelagt en samlet evaluering, når der har 
været afholdt møder med de frivillige, som også har deltaget i Vintapperstræde. 
  
 
 
 
Pkt. g Fest for frivillige 13. nov. Skal der afholdes en fest? 
Bestyrelsen besluttede, at der skal afholdes en fest for frivillige. 
Der blev nedsat et udvalg bestående af Leif, Erik F, Kirstine. & Erik B. 
 
 
 
Pkt. h Forslag om køb af flagstang. Se bilag. 
 Christian Pedersen, Krepo 
Christian oplyste, at det er Erling Pedersen og Bent Lorentzen, som forslaget kommer fra. CP anbefaler 
ideen. 
 
Bestyrelsen drøftede forslaget, og forskellige synspunkter om placering og praktiske forhold omkring flagning 
blev nævnt. 
 
Beslutningen blev, at forslaget om en flagstang sendes til behandling i driftsøkonomiudvalget. 
 
 
 
 
Pkt. i Eventuelt. 

Erik B foreslog, at forestillingen ”Folk og Røvere i Kardemomme By” tilbydes til Åløkke-beboerne 
under en eller anden form. 
 
EB foreslog tillige, at de efterhånden mange musikgrupper, der er her i huset, går sammen og 
afholder en fælles koncert til glæde for dem selv og tilhørerne, som kan være husets brugere. 
 


